# 銘福集團

### **Ming Fu United Group**

An Environmentally Focused Group of Companies *秉持城市採礦理念,致力資源回收、處理及再利 用 事 業 , 為 地 球 環 保 盡 最 大 之 努 力 It is our duty to protect the environment*. *We work to always improve our processing capability and technical development Skills*.







廢電池凹收處理 Batteries Recycle & Treatment



### Ming Fu United Group Companies













### Automobile Recycling and Scrap

西元1997年成立於高雄市仁武區,為全台灣第一家民辦民營之廢機動車輛粉碎分類廠,將經粉碎 分類後之廢車體材質分類,交由國內各處理機構處理,以達成環境保護與資源回收再利用之目標。

Established in June 1997, Green Environment Engineering Corporation is the first private waste ELV recycle and disposal organization authorized by government of Taiwan. We are committed to saving our environment through the avoidance of placing waste in landfills by recycling and recovering "waste materials" and converting them into reusable resources.





#### 營業項目 Recycle Items

#### 公司位置及員工人數 Location & Staff

- 五金類回收、資源回收、廢機動車輛回收處理、
  廢鐵罐回收分類處理
- Ferrous, Nonferrous Metals recycling, ELV and iron cans recycle and disposal

- •台灣高雄市仁武區鳳仁路379號
- •員工人數:約50人
- Location: South Taiwan
- Staff: nearly 50 people





### 廢車回收拆解流程 ELV Procedure



廢車車體回收 **Collecting Automobile** 



輪胎拆解 Waste Tires Removal



電池拆解 Lead-Acid Battery Removal & Recovery



冷媒、機油抽離 Freon & Oil Fluids Removal



Ship out Car Bodies



引擎認證 **Authenticate Engines** For Government Rebate and subsidy



引擎拆解 **Engines** Dismantle







### 粉碎分類處理流程 Auto Shredding Process





象化環保工程股份有限公司 Green Environment Engineering Incorporation



緣 應環保署應回收 之要求·將廢車初步 化 拆解。取用有效之二 環 手車用零件再利用。 拆卸其車之廢鉛蓄電 保 池、輪胎、冷媒、引 擎,並交由環保署認 汽 證之機構分類處理。 車 以加速廢車體的分類 處理·並減少環境汙 回 染。

收 課

Ε

V

R

е

С

y

С

е

In order to reduce pollution and reuse parts, we dismantle some parts to raise recycle work efficiency.

	々	以篩選分類民生資源回	
M	1	收物為主,目前承包高雄	
S N	塑	市政府環境保護局資源回	
	資		
S o	源	收物篩選分類。	
r		To conserve the earth, we	
t	科	have to reduce garbage,	
i	技	promote recycling education	
n a		and reuse materials. We	
g	股	manually sort and process	
	份	each Type of material clearly,	
	有	and send to every technical	
	限	treatment factory to reuse.	
		Presently, We are contracted	
	公	by Kaohsiung government to	
	司	collect household garbage	
		from Kaohsiung city.	



S	齐	
c r	潔	
a p	環	
м	保	
e t	有	
a I	限	
	公	以進口國外廢鋼買賣為
I m	司	主,並將廢鋼檢整後,
р о		交國內各煉鋼廠熔煉。
r t		
Ľ		Every year, we import
&		Scrap metal over 10,000
Р		tons from America,
r		Australia, and China. Scrap
0		metal is processed in our
c e		factories, and , sold to
s		domestic steel factories.
s		



### 名塑資源科技股份有限公司 MING SU RESOURCE OF TECHNOLOGY LIMITED COMPANY

成立於2004年,位於台灣高雄仁武區,廠區面積約29,000平方公尺,為高雄市合法登記立案、環保署認可 之資源回收廠。我們秉持專業資源回收再利用之服務精神,致力於物盡其用的環保宗旨。我們以『提供顧客 最優良的服務品質』為目標,提供完善多且多元的環保作業,以專業的形象、迅速的服務、優惠的獎勵金作 到府回收之服務。希望減少自然資源的浪費,達到資源再利用之目的,為下一代創造綠色家園。

Mingsu Resource of technology Limited Company is established in 2004, located in south of Taiwan. To conserve the earth, we have to reduce garbage, promote recycling education and reuse materials. We manually sort and process each type of material clearly, and send to technical treatment factory to reuse. Presently, we are contracted by Kaohsiung government to collect household garbage form Kaohsiung city.





名塑資源科技股份有限公司 Ming Su Resource of Technology Limited Company

### 篩選分類 MSW Sorting





廢日光燈管 Fluorescent tube



廢燈泡&非直燈管 Light bulb





**PE、PP**瓶 PE 
 PP Bottle





廢PVC管 **PVC** Tube



混和廢塑膠 **Mixed Plastic** 



紙類

Paper

廢紙板 Cardboard



廢綜合紙類包 **Mixed Paper Bales** 





廢鋁罐 **Aluminum Can** 



廢鐵罐 Iron Can



廢不鏽鋼 Waste Steel



廢鐵 Scrap Metal



### 田祝鋼鐵股份有限公司 Tian Chu Scrap Metal Recycle Co., LTD

田祝鋼鐵股份有限公司成立於1983年,位於高雄小港,為政府認可之合法廢五金回收廠。專 門收購廢五金類,經檢視分類後,可交由國內大型煉鋼廠融煉再利用或作為二手鋼材買賣,減少 環境污染,提升資源再利用率。

Tian Chu Scrap Metal Recycle Co., Ltd was established in 1983, located in South Kaohsiung. It is a nationally licensed scrap metal recycling factory. The major business is importing and collecting scrap metals. Through sorting and processing , it is separated into scrap metal and reusable products. Scrap metal will be sent to domestic steel factories.

### 營業項目: 台灣地區及國外廢鋼及廢五金買賣 Recycle item: Import Scrap Metal, Recycle Ferrous, Nonferrous

公司位置: 高雄市小港區茂大街3號 員工人數:約36人 Location: South of Kaohsiung Staff: Nearly 36 people





Xia Gang

負責南高雄、花東地區、離 外島地區及國外廢鋼及廢 五金買賣。

祝 <u>ا</u>/ 廠

H

Manages trading and collecting scrap metal from southern Kaohsiung, eastern Taiwan, surrounding islands, and overseas.



名

仁

資

源

科

技

股

份

有

限

公

司

### Ming Ren

負責北高雄地區廢鋼、

廢五金買賣。

Manages trading and collecting scrap metal

and nonferrous metal

from Northern

Kaohsiung.

資本總額Capitalization: NTD10,000,000 USD:333,333 2011年度營業額 Annual Turnover: NTD502,263,264 USD16,742,108 員工人數:約6人 Staff: Nearly 6 People



名

鋒

企

股

份

有

限

公

#### Ming Feng

為環保署核准之廢機動車 輛回收廠,主要回收、拆 解廢機動車輛及二手零件 買賣。 業 It is a nationally Licensed recycle factory of motor vehicles. Managing dismantling and selling car parts. 司 資本總額Capitalization: NTD10,000,000, USD:333,333 2011年度營業額 Annual Turnover: NTD33,464,452 員工人數:約10人 Staff: Nearly 10 People

### 金聯成資源科技股份有限公司 Jing Lian Chang Resource Technology Co., Ltd.

為行政院環保署認證授補貼機構,專門處理廢鉛、廢鉛蓄電池回收處理廠。將廢鉛蓄電池拆解後 將鉛極板、廢鉛、塑膠殼、電解液分離,經熔煉後所產出之鉛碇做有效資源再利用。

With authorization and subsidies by the Taiwan Environment Bureau we process and recover lead and acids from the lead-acid batteries.

Lead-acid battery is composed of lead, plastic and electrolyte. We separate each material, reprocess chemicals, and cast lead into lead ingots.

營業項目 廢鉛蓄電池、 廢鉛回收處理、 廢塑膠回收 Recycle item: Lead-acid Batteries, plastic and waste lead 公司位置: 高雄市小港區茂大街3號 員工人數:22人 Location: South of Kaohsiung Staff: Over 22 People



### 鉛蓄電池拆解分類處理流程 The Process of Lead-acid Battery





2005年成立,位於台南市麻豆區,為行政院環保署受補貼認證機構,為廢電子電器暨廢資訊等物 品之妥善處理廠,將不堪用之廢家電及資訊產品回收、分類、處理。 Established in 2005 and located in Tainan, Taiwan, E-waste recycle and disposal

organization authorized by the Government. The majority of processing items include household appliance and electronic appliances.

營業項目 廢電子資訊品、電視、冰箱、洗衣機、冷氣等 回收及處理 Recycle item: E-waste recycle and disposal (including TV, refrigerator, washer, air conditioner, screens, PC, printer, and etc)

公司位置: 台南市麻豆區麻口里10-4號 員工人數:約50人 Location: middle of Tainan Staff: Nearly 50people



### 電視粉碎處理流程 Processing Television





### 冰箱粉碎處理流程 Processing Refrigerator





#### 洗衣機粉碎處理流程 Processing Washer Appliance

#### 廢冷暖氣機粉碎處理流程 Processing Air conditioner Appliance





#### 廢電腦主機粉碎處理流程 Processing Computers

#### 廢CRT電腦螢幕粉碎處理流程 Processing CRT(Cathode Ray Tubes)





#### 廢印表機粉碎處理流程 Processing Printers

#### 廢LCD、LED監視器&筆記型電腦機粉碎處理流程 The Process of LCD, LED Monitor & Note Books







## 為減少環境汙染及達到有效的資源利用, 因應環保署環境清潔之政策,將生活中所 產出之生活垃圾做有效分類與整合,達到 垃圾減量及資源再利用之目標。

- 公司位置:台南市麻豆區麻口里10-25號
  營業項目:資源回收及廢塑膠粉碎處理
  員工人數:約30人
- To conserve natural resource, reduce waste, promote recycling and reuse of materials, we sort and process each material. And transfer to separate treatment factories to be recycled in a sustainable manner.
- Location : Tainan, Taiwan
  Recycle Item: House garbage and shredding waste plastic
   Staff: Nearly 30 people

### 大家源資源有限公司 Express Resource Co., Ltd.

大福和資源有限公司

Dah Fwu Her Resource Co., Ltd





**Ming Fu United Group** 









